
 
Ski- og Fotballklubben LYN - Referat 5-2022     
Dato: Onsdag 17. august 2022 kl. 19.00-21.00 
Sted: Peisestuen på klubbhuset 
 
Tilstede: Benedikte Stiff, Kyrre Falch-Hennum, Kirsti Bull, Sofus Rasmussen,    

  Kristoffer Smith Meyer, Jørgen Sandaas Jynge, Morten Berge  
 
Line Fiskarstrand Blekeli – styreleder LYN Fotball, Geir Moe – styreleder LYN Ski, Geir Heming 
Skaar – varamedlem LYN 1896 FK  
 

Meldt forfall: Torgeir Larsen 
Referent: Morten Berge 
 
Dagsorden: 
 
5-2022-01  Godkjenning av referat  
Referat fra styremøte 4 ble godkjent og signert. 
 
 
5-2022-02  Drift/økonomi 
Det har blitt sendt ut en statusrapport fra daglig leder før møte som alle har lest. De fleste punktene 
ble tatt til orientering, mens to av punktene krevde noe diskusjon og enighet om videre fremdrift; SiO 
brakke og Driftsavtale for Kringsjå idrettspark. 
 
SiO brakke 
LYN kan få en brakke av SiO mot å dekke flytting/frakt selv. Det er både behov for mer kontorplass og 
lager. Plassering av brakke vil være noe avgjørende for bruk. Alle så det som nyttig å få en slik brakke 
og det er i hovedsak to aktuelle steder å plassere den. 1896 har pr nå størst behov og plassering ved 
siden av driftsbygning ble sett på som mest aktuell. Flyttekost vil ligge mellom 10-20.000 kroner + 
mva. Strøm og noe vedlikehold kan komme i tillegg. 
 
Vedtak: Vi takker ja til brakken og plasserer den på nordsiden av driftsbygningen med vindu vendt inn 
mot KGB1. I møtet bekrefter 1896 at dette kan være særlig interessant for dem. 1896 v/ Bjørn, har i 
etterkant av møtet bekreftet at de gjerne benytter brakken. 
 
Driftsavtale med BYM 
LYN har inngått driftsavtale med BYM som beskriver oppgaver LYN skal gjøre på anlegget og omfatter 
i stor grad å plukke søppel og noe ettersyn. Alle vilkårene i avtalen er i hovedsak bestemt av BYM. 
LYN mottar 35.060 kroner i årlig bidrag for å gjennomføre disse oppgavene. Morten har selv 
gjennomført søppelrunder både før og etter sommeren og gjennom det erfart hvor mye arbeid som 
kreves for å oppfylle avtalen. Tidsforbruket som kreves står ikke i stil til nevnte bidrag. Anslagsvis 
koster det oss dobbelt så mye å oppfylle avtalen som vi mottar i bidrag fra BYM.  
 
Vedtak: Morten følger opp BYM og avstemmer hvilke beregninger som ligger til grunn for 
bidragsbeløpene gjennom driftsavtalen. Det er viktig at bidrag står i forhold til arbeid som skal 
gjennomføres. 
 
Sommerskoler 
Det ble gitt oppdatering fra sommerskolene til LYN Fotball og LYN Ski. Samarbeidet har gått veldig 
bra, men både Ski og Fotball opplever noe dårligere oppslutning enn tidligere. Dette virker å være en 
generell trend etter covid19-perioden, og allianselagene opplever at de må arbeide «hardere» for å 
rekruttere til klubbens aktiviteter. 
 
Oppdateringene ble tatt til orientering. 



5-2022-03  Situasjonen i LYN Fotball v/ Line og Jo Arve i LF-styret 
a) Daglig leder i LF ble sykemeldt etter sommerferien. Et resultat er forsinket faktuereing av 

treningsavgifter som igjen påvirker likviditeten. LF er nå i en situasjon hvor betydelige 
inntekter kommer inn neste måned og mot slutten av året mens viktige kostnader som bl.a 
lønninger forfaller hver måned. LF har derfor bedt SFK om et kortsiktig likviditetslån, som 
betales tilbake når treningsavgiftene er innbetalt, stipulert i september 22.  

 
Styrets behandling: 
Man ser at LF har havnet i en uheldig situasjon og vil selvfølgelig avhjelpe så godt man kan. Det ble 
stilt spørsmål om inntektene som kommer utover utover høsten og forsikret seg om at ikke disse står 
til sikkerhet for flere forhold. Kyrre og Morten ga en oppdatering om likviditetssituasjonen til SFK og 
hvordan et slik kortsiktig lån kan løses. Hvis dette drar ut i tid vil det naturlig nok også påvirke 
likviditeten til SFK. Benedikte har i forkant av styremøtet informert styrelederne i allianselagene om 
behovet.  
 
Vedtak: SFK yter et kortsiktig likviditetslån til LF for å dekke likviditetsutfordring med utbetaling av 
august lønninger. Lånet sikres mot kommende mva-kompensasjon, men skal uavhengig av dette 
nedbetales fortløpende etterhvert som fakturerte beløp kommer inn. Allianselagene støtter styrets 
vurderinger, og gir tilslutning til å yte et kortsiktig likviditetslån til LF. Det utarbeides en separat 
låneavtale før overføring av beløpet, etter samme mal som tilsvarende proesser. 
 

b) Sykemelding av daglig leder krever omorganisering av oppgaver. Noe er fordelt internt i LF, 
og fra før jobber allerede styret mye med økonomioversikt og -styring. SFK har tilbudt å 
bruke Mortens kompetanse innen økonomi/admin i en overgangsfase inntil 50% stilling.  

 
Vedtak: LF gjennomgår behov og vurderer involvering i samarbeid med Morten. Et «frikjøp» av 
Morten, vil kreve kjøp av noen tjenester i SFKs regi. 
 
 
5-2022-04  Status KGB4 v/Kristoffer og Jørgen 
Oppdatering om status vedr KGB4 (hallsaken) og hvilke aktiviterer som var planlagt fremover. Dette 
er en prosess som vil ta noe tid frem mot endelig avgjørelse. Dialogen med Backe idrettsbygg er 
veldig bra og de er aktivt med videre. 
 
Oppdateringene ble tatt til orientering. 
 
 
5-2022-05  Status KGB1 
Benedikte og Sofus ga en oppdatering fra møtet som ble avholdt med byråden i dag tidlig. Det ble 
pekt på at det finnes ubrukte midler som kan brukes allerede i år, og at et alternativ er at det gis 
egen bevilling for 2023. Alle er enige i at det haster, men man kom ikke til endelig konklusjon. BYM 
fikk ikke gjort nødvendig undersøkelse i juli, og denne haster nå å få på plass for å få best mulig 
beslutningsgrunnlag. Banen må stenges i to hele dager når disse undersøkelsene pågår. 
 
Opposisjonen i bystyret, og da særlig Høyre, har vært på oss og ønsker å følge saken tett. De ønsker 
en befaring på Kringsjå for selv å se forholdene. Viktig for oss med bred politisk forankring og å 
opprettholde best mulig fokus på saken fremover. Aftenposten og andre medier sjekkes ut ifm 
kommende befaring på Kringsjå. 
 
Oppdateringen ble tatt til orientering. 
 
 
  



5-2022-06 Huldreheim 
Kirsti oppdaterte om innsamlede midler til Huldreheim. Foreløpig har man fått inn kr 500.000,- (!) fra 
Sparebankstiftelsen og kr 35.000,- fra Olav Thon. Dette er veldig bra, men man trenger ytterligere 
300.000,- kroner. I tillegg vil man trenge betydelig dugnadshjelp. 
 
SFK-styret berømmer styret i Huldreheim for innsatsen for skaffe midler. Huldreheim kobler seg tett 
på Ski og Fotball mtp organisering av dugnadsarbeid.  
 
 
5-2022-07 Mail fra Erik Sjetnan i Lyns Eldre 
Benedikte informerte om mail oversendt fra Erik Sjetnan, hvordan hun hadde svart ut mailen, og får 
styrets reaksjoner og tilbakemeldinger.  
 
Oppdateringen ble tatt til orientering, og forslag til videre oppfølging ble bifalt av styret. 
 
 
5-2022-08 Eventuelt 
Henvendelse fra Thomas Nordeng, medieansvarlig i LYN Fotball, 1896, og SFK, vedrørende mulig 
oppussing/oppgradering av garderober, trimrom og svalgang utenfor garderobene. 
Forslaget er å gi tydelig LYN preg på denne delen av anlegget, som er veldig nøytral i dag. 
 
Styrets behandling: 
Dette er et positivt innspill som gjerne må jobbes videre med. Styret ønsker forslag og 
kostnadsramme konkretisert før endelig diskusjon/godkjennelse. Foreslår at Thomas blir 
prosjektleder for dette og at han selv plukker prosjektdeltakere. Styret mener utsmykkingen f.eks 
kan gjøres av interne LYNtalenter, Grafitti-kunstnere, kunstskoleelever.  
 
Vedtak: Thomas er prosjektleder og velger selv hvilke ressurser han trenger i prosjektgruppen. Styret 
ønsker en idéskisse med gjennomarbeidet kostnadsramme som presenteres på et styremøte senere i 
høst. 
 
 
 
Møtet ble avsluttet kl 21.00 
 
 
Godkjent: 
 
 
 __________________________        _________________________          ____________________ 
                 Benedikte Stiff                                     Kyrre Falch Hennum                               Kirsti Bull               
 
 
  
 __________________________        _________________________          ____________________ 
          Kristoffer Smith Meyer             Sofus Rasmussen                Morten Berge  
  
 

  
__________________________         
               Morten Berge  
 
 
 
 
Sett:     __________________________          

Torgeir Larsen      
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